
Fra: Terje Gilje <Terje.Gilje@huskestuene.no> 
Sendt: tirsdag 17. juli 2018 14.57 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fwd: SV: Reguleringsplan Feste kai- og næringsområde - 1 gangs 

høring 
 

 

Hei  

Sender den over som bidrag i saken vedr 70/23 og reguleringsplan under uterbeidelse på Feste 

Mvh 

Terje Gilje 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: Terje Gilje <Terje.Gilje@huskestuene.no> 

Dato: 6. juli 2018 kl. 11:39:07 CEST 

Til: Knut Willie Jacobsen <kwil-jac@online.no> 

Emne: Re: SV: Reguleringsplan Feste kai- og næringsområde - 1 gangs 

høring 

Takk for tilbakemelding 

Det betyr at vi ikke er blitt varslet om oppstart av reguleringsplan for område 

hvor vi har hyttetomt og nausttomt på Feste. Vi har adresse på Voss og 

abonnerer ikke på Strilen. Manglende varsling vil gi oss en mulighet til uttale 

og deltakelse i reguleringsplanen.  

Jeg har sendt samme melding til kommunen som du fikk, avventer melding 

derfra. 

Mvh 

Terje Gilje 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

 

6. jul. 2018 kl. 10:34 skrev Knut Willie Jacobsen <kwil-jac@online.no>: 

 

Hei ! 

Varsling om oppstart av reguleringsplanarbeidet ble gjort 

gjennom avisen STRILEN sin fulldistribusjonen den 

13.12.2016. Dette etter avtale med saksbehandler i Lindås 

kommune. Samtidig ble det lagt ufrankerte brev i postkassene 

til alle naboer. 

Det var ingen som orienterte eller varslet meg om at det hadde 

vært forsøk om bygging på din naustetomt der ute.  

Nå er det 2 år siden jeg startet med reguleringsarbeidet , og 

planen var oppe til 1.gangs behandling i Planutvalget den 
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13.juni i år. Der gikk den igjennom uten merknader  -  og ble så 

lagt ut til gjennomsyn. 

Du må sende din forespørsel til Lindås 

kommune,  saksbehandler har vært Hans Kristian Dolmen. 

Hilsen 

Arkitekt Knut Willie Jacobsen 

 

Opprinnelig melding----- 

Fra: Terje Gilje [mailto:Terje.Gilje@huskestuene.no]  

Sendt: 5. juli 2018 15:44 

Til: kwil-jac@online.no 

Emne: Reguleringsplan Feste kai- og næringsområde - 1 gangs 

høring 

 

Hei 

Viser til overnevnte utlagte plan til 1 gangs høring. Jeg er eier 

av tomten 70/23 - naust og hyttetomt. 

Jeg har i to omganger søkt dispensasjon fra plankravet for 

oppføring av naust, kai og fritidsbolig på 70/23. Begge ganger 

avvist med at det bør utarbeides en reguleringsplan for området 

for å ivareta alle behov. 

Jeg håper da å bli en del av den fremsendte plan og siden det er 

1 gangs høring så er det mulig å bli tatt med i planen. Håper på 

svar vedrørende dette så snart som mulig. 

Et annet moment er om jeg er varslet ved oppstart av arbeidene 

med reguleringsplanen, kan du eventuelt bekrefte hvorledes det 

er varslet. 

Ser frem til å høre fra deg 

Med vennlig hilsen 

 

Terje Gilje 

Mob 91133325 

 

Sendt fra min iPhone 
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